



GETTING BETTER AT DETECTING DANGER

Being frail holds major risks

Finding

Getting older isn't always pretty, but the problems are more than cosmetic. Frail seniors face a higher risk of acute and chronic diseases, disability and death – as many as 20% of Canadian seniors are considered frail. Until recently, there has been no reliable way to measure frailty, a problem that delays efforts to prevent frail seniors from suffering disease and disability. Canadian researchers have developed a new and accurate frailty measurement tool.

Impact

The new scale will help doctors quickly and accurately measure the frailty of patients so that they can better manage the condition and reduce the risk of other serious ailments.



UNE MEILLEURE DÉTECTION DES RISQUES

Fragilité égale danger

Résultat

Vieillir, ce n'est pas toujours joli, mais tout n'est pas qu'une question d'esthétique. Les aînés fragiles courent un plus grand risque de maladies aiguës et chroniques, d'invalidité et de décès, et 20 % de la population âgée du Canada entre dans cette catégorie. Jusque récemment, on ne disposait pas de moyen sûr pour mesurer la fragilité, situation retardant les efforts pour prévenir la maladie et l'invalidité chez les personnes âgées fragiles. Or, des chercheurs canadiens ont mis au point un nouvel outil qui permet de mesurer la fragilité avec précision.

Impact

La nouvelle échelle aidera les médecins à mesurer rapidement et précisément la fragilité des patients afin de pouvoir mieux prendre en charge leur état et de réduire le risque d'autres problèmes graves.

INSTITUTE OF AGING
INSTITUT DU
VIEILLISSEMENT

Team

Dr. Kenneth Rockwood of Dalhousie University was the principal investigator on the project.

Funding Partners: CIHR, Health Canada, Queen Elizabeth II Research Foundation, Pfizer Canada

Équipe

Le Dr Kenneth Rockwood de l'Université Dalhousie était le chercheur principal du projet.

Partenaires financiers: IRSC, Santé Canada, Queen Elizabeth II Research Foundation, Pfizer Canada

